
diskussion kring fordelar och nackdelar med hemsidor, kring tillgänglighet och säkerhet
för sådana, samt för ekonomin kring det hela skulle organiseras. Ett komplement eller
ett alternativ till lagring av information på hemsida kan vara personliga e-brev från
styrelsen framhölls det från flera håll. Ulla Aschan höll hårt i klubban, konstaterade att
det fanns såväl ett starkt engagemang som många åsikter i frågan och föreslog att frågan
bör hänvisas till styrelsen med beaktande av mötets diskussion. Mötet beslutade i

enlighet med detta.

#10. Mötets avslutande.
Under mötet hade det framkommit, såväl i spridda kommentarer som i en allmän
stämning av tillfredsställelse, för att inte säga upprymdhet, att arrangemangen kring
Eksjöträffen varit mycket lyckade. Ulla Aschan fångade upp detta och formulerade
mötets tack till styrelsen för ett fantastiskt arbete under perioden. Föreningsordförande
Lars Gunnar Rahm riktade ett varmt tack till mötesordförande Ulla Aschan för en väl
genomförd stämma.
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